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Oświadczenie skierowane do ministra infrastruktury Andrzeja Adamczyka 

Chciałbym zapytać ministra infrastruktury o kondycję Polskiej Żeglugi Morskiej z siedzibą w Szczecinie. 

Bo od długiego czasu dochodzą do mnie informacje, że kondycja finansowa grupy PŻM jest zła i że PŻM 

wystawia na sprzedaż statki, które są w dyspozycji grupy. 2 miesiące temu słyszałem, że 2 z nich zostały już 

sprzedane. Następne, „Olza” i „Narew”, są wystawione na sprzedaż za pośrednictwem brokera greckiego. 

Docierają do mnie informacje, że proponowana cena za nie to 6 mln dolarów, a przypomnę, że budowa no-

wych tego typu jednostek to koszt ok. 22 mln dolarów. Te statki są stosunkowo nowe, chciałbym więc do-

wiedzieć się, czy minister infrastruktury, a szczególnie minister Gróbarczyk, który przecież pochodzi ze 

Szczecina i tak dużo mówił o gospodarce morskiej, dbałości rządu właśnie o gospodarkę morską 

w Szczecinie, jest świadomy bardzo złej kondycji finansowej, i jakie działania zamierza prowadzić rząd w tej 

sprawie – poza działaniami personalnymi, bo kolejni PiSiewicze wprowadzani do tej grupy przecież nie po-

prawiają jej kondycji finansowej.  
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